
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 7. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1162

Ministeren bedes redegøre for, på hvilken baggrund tilgangen af fuldmægtige er sket i de

forskellige opgjorte år? Ministeren bedes i sin besvarelse uddybe, hvilken vurdering der

har ligget til grund for i de enkelte år at ansætte flere fuldmægtige end der er afgået fra

organisationen, når der i samme perioder har været ansættelsesstop eller andre økono-

miske besparelsesøvelser?

Fængselsforbundet bragte den 2. april 2020 en historie om, at Kriminalforsorgen de se-

nere år har øget sin andel af fuldmægtige, mens andelen af fængselsbetjente og værk-

mestre er faldet drastisk https://faengselsforbundet.dk/fagbladet-net/flere-fuldmaegtige-

faerre-faengselsbetjente/.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen
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